
 

 

 

Uchwała Nr 114/IX/2019 

Rady Miasta Ciechanów 

z dnia 19 czerwca 2019 roku 

 

 

w sprawie: nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ciechanów. 

 

 

  Na podstawie art.18 ust.2  pkt.13 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019r, poz.506) Rada Miasta Ciechanów 

uchwala, co następuje: 

§ 1. 

 

Nadać nazwę nowo powstałej ulicy na terenie miasta Ciechanów: 

1) aleja Unii Europejskiej – odcinek nowej drogi gminnej biegnący od ronda 

Solidarności w kierunku północno-wschodnim. 

2) Szczegółowe położenie ulicy, o której mowa w ust.1 przedstawia załącznik 

graficzny do niniejszej uchwały. 

 

 

§ 2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi  Miasta Ciechanów. 

 

§ 3. 

 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 

 

 

 
Przewodniczący 

                         Rady Miasta Ciechanów 

 

 

                    Krzysztof Leszczyński 

 
 

 

 



 

    U Z A S A D N I E N I E 

Przystąpienie Polski do Unii Europejskiej 1 maja 2004 roku było dla obywateli 

Rzeczypospolitej Polskiej bardzo ważnym wydarzeniem, które znacznie 

przyśpieszyło rozwój społeczno – gospodarczy kraju.  

Dzięki pozyskaniu z budżetu Unii Europejskiej środków finansowych, miasto 

Ciechanów otrzymało szansę na przeprowadzenie licznych inwestycji mających 

na celu modernizację infrastruktury, poprawę estetyki i funkcjonalności miejsc 

publicznych oraz polepszenie warunków życia mieszkańców. 

Nazywana niniejszą uchwałą droga została wybudowana w ramach realizacji 

inwestycji pn. „Ograniczenie niskiej emisji w Ciechanowie poprzez budowę 

nowej obwodowej drogi gminnej na potrzeby rozbudowy miejskiego systemu 

komunikacji zbiorowej”, dofinansowanej z udziałem środków unijnych. 

Zakończenie realizacji tej ważnej dla miasta drogowej inwestycji, która łączy 

dwie drogi krajowe, a tym samym daje szansę na wyprowadzenie części ruchu 

samochodowego poza centrum miasta, przypada na obchodzoną w tym roku 15 

rocznicę przystąpienia naszego kraju do Unii Europejskiej. 

Biorąc pod uwagę znaczenie faktu przynależności Polski do Unii Europejskiej, 

podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Prezydent Miasta 

/-/ Krzysztof Kosiński 


